
 

 

 

Protokoll 

2023-06-12 
 

Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Stefan, Hans, Marita, Hans-Erik, och Åke 

 

59. Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 

60. Föregående protokoll gicks igenom. Skylt vid bryggan har inte kommit på plats. Sven-
Erik ordnar det. 
 

61. Kassarapport. Behållningen är nu 72 330 kr. 9 prenumeranter har inte betalat. 
Påminnelse går ut med kommande nummer. En annonsör har inte betalat, trots 
påminnelse. Ersättning från Harefjordens FVOF är på väg in. Frimärken är inköpta för 
hela årets förbrukning. 
 

62. Bygdebladet. Är på väg till tryck. Det blev ett späckat nummer, en artikel får vänta till 
nästa nummer. Utdelning väntas till helgen. 
 

63. Ansvarsområden/ aktiviteter.  

Avlastning av kassören. Kenneth kommer att lämna över en del arbetsuppgifter till 
Marita inför nästa år.  

Kila-ön. Arne kan inte ta ansvar för tillsynen av våra åtaganden där. Den ifjol 
påbörjade nya slingan är inte fullt färdigställd. Sven-Erik och Kenneth gör en 
inspektionsrunda under veckan. En större avverkning ska utföras på ön med planerad 
start den 1/8. 

Grillplatsen är vårdad, gräset är slaget och blommor har planterats.  

Nysätersmarken. Det finns inga bra idéer på vad vi ska medverka med. Vi satsar på 
loppisen och ser vad som händer där. 

 
64. Rallyloppis 29/7. Alla börjar tänka på vad vi kan skänka. Som sidoaktivitet kör vi ett 

chokladlotteri. Ett nytt aktivitetsförslag är pilkastning på spelkort med vinst på t ex ess 
och kung. Medverkande vid loppisen tar med egen förtäring. Kaffe kommer att finnas 
på plats. 
 
 



 
65. Utvärdering.  

Kick-off. Det var en trevlig kväll på Kilavallen med mycket god mat. Nästa gång ska 
vi ha anmälan, det blev mycket mat över. 16 personer av beräknade 25 kom. Vi bör 
försöka ha det här en gång/år.  
Bussresan till Gräfsnäs. 25 personer deltog. Alla verkade vara mycket nöjda, det fanns 
ett mycket stort utbud att se på. Vi bör göra om den ett annat år. En artikel kommer i 
nästa nummer. I år får vi en mindre ekonomisk förlust, men vi tror det vänder till nästa 
gång. 
 

66. Möte med Katarina Bjerker. Sven-Erik och Arne Berg har haft en träff med 
Kyrkogårdschef Katarina Bjerker. Ett mycket positivt möte där tankar om grillplatsen 
och omgivande yta presenterades både med skrivelse och i tal. Katarina lämnar över 
till BU (vad är BU) med förslag att tillstyrka. En boulebana finns med i förslaget. 
Byalaget tänker söka utannonserade bidrag från Knöstad vindkraftpark för att 
genomföra projektet. En skrivelse kommer även från Katarina med stöd för vår 
ansökan. 
 

67. Gamla bryggan. Bryggan ingår i ovanstående förslag och är tänkt som en förlängning 
av befintlig brygga om förslaget går igenom. 
 

68. Planerade möten. Preliminärt 10/7. 
 

69. Övriga frågor. A. Tegnersällskapet har genom Margareta Johansson sammanställt ett 
häfte som Kenneth har fått ett exemplar av. Det ska cirkulera i styrelsen.  
 

70. Sven-Erik tackade för visat intresse och engagemang. Mötet avslutades. 
 

 

Åke Broström 

sekreterare 

 


